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Dato: 

Klokkeslett 

Sted: 

Søndag den 3. mai 2023  

19:00. 

TEAMS 

Dette på grunn av at leder er på reise i Stavanger denne uken 

DERSOM STYRET ELLERS ØNSKER Å SAMLES ETT STED OG HA MEG 

OPPKOBLET ER DETTE OK 

 

Styret 

 

 

Halvar Rønneberg, Torgeir Schaug, Kine Westjord, Line Wangen, Bjørn Osenbroch, 

og Monica Johansen. 

 

Frafall: Stina Jensen og Ole Jensen. 

Ber om at styrets medlemmer varsler styret om forfall så snart som mulig. Forfall 

som varsles med noen timers varsel, er vanskelig å oppdage. Forfall skal varsles pr. 

SMS, og ikke bare på FB siden 

Saksliste:  
Sak ?? - 23 Godkjenne innkallingen 

Vedtak 

Styret godkjenner innkallingen 

 

 

Sak ?? -23 Godkjenne saksliste 

Vedtak: 

Styret godkjenner sakslisten, ingen saker til Eventuelt. 

 

Sak ?? -23 Orienteringer og runde rundt styret 

Fra leder 

- Intranett for tillitsvalgte 

- Organisasjonskurs 

- Bytte av Epost leverandør NBCC 

- Opplæring i nytt medlemssystem 

- Tilbakemelding fra tidligere sak 

- Skriv til Fylkeskommunen vedr.  vei til Sandnes 

Kasserer 

- Økonomi 

- Egen konto til arrangementer 

- Innkjøp av komfyr.  

- Se på å bytte bank fra DNB til Sparebank1. 

Monica 

-  

Line 

- Plasskomite 

Torgeir 

- Arrangement 
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Merethe har meldt seg til å være med i arrangementskomiteen, styret takker 

for engasjementet. 

- Vaskelister 

Ole  

- Varmepumpe 

- Avløp 

- Dør på huset 

 

Bjørn 

- Grusing – Veistandard 

- Veiene ser bra ut – og det er ikke nødvendig å gruse veiene, men vi må se på 

behovet for å heve ferista i vår. Eventuelt om det må fylles grus på 

parkeringsplassen for å ikke slå ned i asfalten. 

Stine 

 

 

Vedtak  

Styret tar orienteringene til etterretning 

 

Sak ?? -23 

 

Evaluering av påsketreff 

Dette er en sak som legges frem uten innstilling. Men er en diskusjonssak 

mellom styrets medlemmer. 

Fra leders siden ser det ut til at dette har vært ett vellykket møte.  

Vedtak 

Styret takker for eksemplarisk jobb til arrangement-komiteen for et fabelaktiv 

påsketreff. 

 

Sak ?? -23 Medlemsmøtet 

- Postkasser i forbindelse med turløype Sandnes, Tilbakemelding fra beboer. 

Viser til vårt svar på medlemsmøtet. Henvendelse skal rutes til styret. 

- Veien til Sandnes, jamfør orientering til styret 

- Tømmestasjoner på Andøya, Tiltak fra oss? 

- Lukt fra septik, tiltak 

- Komfyr, jamfør orientering fra Kasserer 

 

Forslag til Vedtak: 

Styret har tilbakemeldingene fra medlemmene på alvor og går gjennom punktene 

nøyere. Noen ting er allerede på plass, som komfyr og andre punkter settes det i gang 

tiltak for å få sett på.  
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Sak ?? -23 Formalisering av sammenslåing av komiteer til Teknisk komite. 

I muntlig møte under styrets samling i påsken, og som meddelt på medlemsmøtet, 

har styret valgt å slå sammen Vei – Strøm og Bygningskomite til en felles komite 

kalt Teknisk Komite 

Vedtak  

Styret vedtar å erstatte Vei – Strøm og Bygningskomite, og erstatte dette med en 

egen Teknisk komite. Komiteen består av: Ole Jensen, Bjørn Osenbroch. 

Sak ?? -23  Innkjøp av renholdsprodukter. 

Styret ønsker å samle alle innkjøp for renhold på sannes til innkjøpsansvarlig Inger 

Osenbrock. Dette gjelder også artikler til arrangement. Medlemmer og komiteer skal 

sende melding til Inger Osenbrock om behov for renholds artikler, som såpe, 

toalettpapir, vaskemidler mopper, moppeskaft, lysrør, lyspærer osv. 

 

Vedtak. 

 

Alle innkjøp av renholdsprødukter skal koordineres av Inger Osenbrock. 

Medlemmer som ser behov for innkjøp, skal melde dette direkte til Inger Osenbrock 

Sak ?? -23 Informasjonsbrosjyre NBCC avd. Andøy 

Det er tidligere besluttet å utarbeide en informasjonsbrosjyre til våre medlemmer, Dette 

arbeidet må igangsettes raskest mulig, og en bør ha denne klar i løpet av året 2023. Styret 

må her diskutere og ta stilling til følgende spørsmål: 

- Innhold 

- Informasjon om klubben  

- Styrets sammensetning? 

- Sandnes Camping 

- Kort om regelverk 

- Digitalt og/eller i papirform 

- Hvem skal jobbe med hva 

- Endelig dato for publisering 

Forslag til vedtak: 

Styret skal tenke over hvordan vi ønsker at denne brosjyren skal se ut, og hvilken 

informasjon som skal inn i brosjyren. Og hva som eventuelt skal inn på den nye 

hjemmesiden av informasjon om Sandnes. Styret kommer til å spørre medlemmene om 

hjelp til denne brosjyren da det er viktig at dette blir en brosjyre med verdi for nye på 

Sandnes, og di beste til å utforme en slik er alle oss som engang var ny og hva savnet 

vi? Vi ser stor verdi i å ha en fadderordning slik at nye medlemmer føler at di blir tatt 

godt imot.  

 



 

Referat 

Møte 3 mai 2023 
 

 

 

 

Sak ?? - 23 Ansvarsfordelinger Styret 2023 

- Sandnes Camping - Plasskomite 

- Teknisk Komite 

- Arrangementskomite 

Styret må beslutte hvem i styret som skal sitte i de ulike komiteene. Styret bør også 

ta en rask diskusjon på om mandatene til komiteene er klare og forståelige, Leder har 

ikke funnet noe skriftlig dokumentasjon på hva som er den enkelte komite sin 

oppgave og mandat, Dersom dette forefinnes må styret ta en gjennomgang av dette 

på første fysiske møte, samtidig som komiteene inviteres til å komme med innspill 

på dette. 

Vedtak  

Det må komme tydelig frem mandatet og retningslinjene for di ulike komiteene, og 

at alle saker som gjelder di ulike komiteene skal sendes inn til di aktuelle komiteene, 

som behandler henvendelsene. Ved behov om drøfting av sak, involveres styret.  

Sak ?? - 23 Hjemmesider NBCC avd. Andøy 

Det vises til at NBCC sentralt har utarbeidet nye hjemmesider, Klubbene er i stor 

grad invitert til å benytte seg av samme layout som sentralt, dette for at NBCC og 

avdelingene skal fremstå som en samlendeenhet og med lik profil. 

Styret inviteres her til en muntlig diskusjon om hva vi bør / skal gjøre. 

VEDTAK: 

Saken utgår basert på sak !! og at denne ble tatt opp i samhold til denne. 

 

Sak ?? – 23 Nummerering av plassene på Sandnes 

Styret har tidligere diskutert denne saken. Og det har vært enighet om at en nå skulle  

sette i gang med arbeidet om å endre nummereringen slik at en kunne få bedre 

oversikt over dette.  

Styret forutsetter at dagens plass nr 1. fortsatt er plass nummer 1, Plasskomiteen bes 

utarbeide forslag til ny nummerering av plassen på Sandnes til neste styremøte i juni. 

Styret vil da ta stilling til dette og fastsette ny nummerering av Sandnes camping.  

Hensikten er at både styret og medlemmene skal ha bedre oversikt over plassen. 

Vedtak: 
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Plasskomiteen bes utarbeide forslag til ny nummering av plassene på Sandnes 

Camping, saken behandles formelt i neste møte og ny nummerering iverksettes fra 

og med 1. August 2023. Styret må samtidig utarbeide nye leiekontraktsformularer 

som er i tråd med dagens regelverk. Mange av dagens leietakere har gamle og 

utdaterte leiekontrakter som bør oppdateres.  

Alle plassleier må samtidig inngå ny kontrakt på Sandnes, dette vil ikke ha 

økonomiske konsekvenser for de plass leiere som er på Sandnes i dag. Kun praktiske 

hensyn, samtidig som styret også får en bedre oversikt over Sandnes og de ulike 

leieforholdene.  

 

Sak ?? - 23 Innkjøp av årsmerker: 

Vedtak: 

Styret vedtar å kjøpe inn nødvendig antall års merker i følgende valører 10 – 20 -25 

– 30 og 35 år. Det vedtas å kjøpe inn inntil 15 merker i hver valør. Kasserer får i 

oppdrag å iverksette innkjøpet. 

 

Sak ?? - 23 KS system Sandnes 

Styret vedtar å definere følgende områder på Sandnes der KS systemet skal virke. 

- Sanitærbygg 

- Huset 

- Strømstolper 

- Mm 

-  

Sak ?? – 23 Valg av utsending til Landsmøtet 2023 

Den 10. og 11. juni er det kalt inn til Landsmøte og lederkonferanse for NBCC, på 

Thon Hotell Arena på Lillestrøm. Leder har ikke funnet i vedtekter der det er nedfelt 

hvem som skal utpekes som utsending til dette møtet. Derfor settes denne nå opp på 

sakskartet slik at styret kan beslutte hvem som skal representere klubben på dette.   

Normalt vil det være leder som deltar på dette, men styret kan velge andre, eventuelt 

velge stedfortreder, dersom valgt person ikke kan delta. 

Deltagelse for valgt person er gratis, NBCC dekker reisekostnader. Skal det vedtas at 

valgt person kan delta med ledsager vil kostnaden for ledsager være henholdsvis kr. 

2119.- fredag til søndag og kr. 1819 fra lørdag til søndag. Reisekostnad må også 
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dekkes. Disse kostnadene kan velges å bli dekket av klubben eventuelt at dette 

dekkes av den enkelte selv. Dette må styret ta stilling til. 

Det er kommet inn forslag på at Kine og Inger deltar, dersom ikke Leder kan reise. 

Forslag til vedtak: 

Følgende velges som klubbens representant på LM 2023. Halvar Rønneberg 

Klubben vedtar å dekke kostnadene til reise og opphold for eventuell ledsager 

 

Sak ?? – 23 Henvendelse fra «Nersia» vedrørende innkjøp /støtte til robotgressklipper. 

«Vognene på «nersia» ser på muligheten til å gå sammen om kjøp av robotgressklipper. Dette er et 
tiltak for å forskjønne Sandnes og forenkle arbeidet. «Nersia» er det første som møter oss og gjester 
når de kommer til plassen, det vises godt hvis plenen ikke har vært klippet på en stund. Vognene på 
«Nersia» har en policy om at hele området klippes når det klippes og det er et kollektivt ansvar at vi 
skal ha det bra og ordentlig rundt oss. 
Slitasjen og belastningen på eksisterende klippere vil bli betraktelig redusert ved at dette området 
håndteres med robotklipper.  
  
Arealet som skal klippes er i underkant av 1500 kvm, det vil si at vi må ha en klipper som håndterer 
dette arealet. Dette er klipper som ligger på ca 20.000 kr. 
  
I et ledd om å forskjønne ankomsten til Sandnes og holde det pent og presentabelt hele sommeren 
søker vognplassene på «Nersia» om støtte til innkjøp av klipper med kr 7000. 
 
Anmoder om at dette blir tatt opp på neste styremøte. 
 
På vegne av vognplassene på "Nersia" Casandra Brynjulfsen og Tor-Eirik Mortensen 

  
Styret har i møte 3. mai hatt denne saken oppe til diskusjon. Styret er av den 
formening av at dette er en prinsipiell sak, som berører hele Sandnes, og må i sitt 
vedtak vurdere dette opp mot hele Camping området, både på «kotelett siden» og 
«Pølsesiden». Det ene er om klubben skal inngå med støtte til slike formål som 
innkjøp av Robotklippere, om dette er innkjøp bare på den fremlagte søknaden, 
skal en støtte på tilsvarende måte dersom det kommer søknad om dette på f.eks. 
«pølsesiden på hele eller deler av det området. 
 
Styret vedtok i 2022 innkjøp av nye plenklippere på Sandnes, dette ble iverksatt, og 
er ment til at alle plasseiere skal benytte seg av. Samtidig ser styret at «nersida» har 
ett poeng i at det er viktig at det ser innbydende ut ved ankomst til Sandnes. På 
samme måte som «Nersida» er ett av de første blikkfangene ved ankomst, er også 
plassene 24 – 30 også det samme. 
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Det er forhold som taler for å innvilge slike søkere, eksempelvis vil en kunne få klipt 
gress jevnlig, uten at dette medfører spesielt tilsyn. På den andre siden må en også 
eventuelt vedtatt dette på begge sider, slik at også de slipper å kjøre inn til Sandnes 
hver gang det skal klippes i sommersesongen. 

  
Vedtak. 
Styret har diskutert saken og vi har enstemmig blitt enig om at vi ikke kan gå inn å gi 
støtte til robotklipper for noen av medlemmene på Sandnes. De midlene som styret 
rår over er felleskapet på Sandnes sine. Da må vi også innvilge alle lignende 
kommende søknader som vil komme etter denne, og det har ikke Sandnes økonomi 
til.  

 

 Henvendelse fra medlemmer om å få arrangere 90 tallfest på Sandnes 

Saksopplysninger/søknad: 
Hei,  

 

Vi har tenkt en stund på dette med at det skjer lite på campingen når det ikke er høytider og spesielle 

anledninger.  

 

Vi lurte derfor på om styret vil tillate at vi en gitt helg, arrangerer en 90 talls fest på huset.  

Dette for å skape litt liv på campingen, uten at det må være en spesiell anledning. 

 

Dette vil ikke føre til ekstra kostnader for campingen. Vi tar på oss kostnaden for leie av ett lite 

lydanlegg. Ellers er tanken at det er gratis for dem som ønsker å bli med, og folk tar med egen drikke 

og snacks. Vi rydder og rengjører huset etter oss. 

 

Håper styret vil gi oss en positiv tilbakemelding på dette, og evt hjelpe oss med annonsering til alle 

på campingen hvis/når den tid kommer.  

 

Å kanskje dette kan inspirere andre på campingen til å finne på noe i fremtiden. 

 

Mvh  

Siri Martinussen og Silje Marita Steffensen 

Vedtak 

Styret er svært positiv til søknaden fra Siri Martinussen og Silja Steffensen, og 

vedtar å dekke kostnaden til leie av lydanlegg som omsøkt i søknaden. Rent 

praktiske forhold rundt arrangementet avklares videre med Arrangementskomiteen 

 Vedrørende plass 74 – 77 – Henvendelse fra Siri Martinussen 

Som jeg informerte styremedlem Torgeir? om i påsken.  

Så har mine foreldre uttrykket interessere for å melde seg inn i klubben, men dette med forbehold at 

dem får plass på grøten på raden mellom plass 74 og 77.  

 

Jeg er opplyst om at plass 77 er ledig, men at noen med ansiennitet på campingen har søkt på denne. 
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Jeg har også observert at plass 74 har stått ubrukt og uten vogn siden den ble overtatt av nye 

medlemmer i høst. 

Å øyner derfor håp om at hvis ikke denne plassen snart blir tatt i bruk, at den kanskje blir ledig igjen.  

Hvis dette skulle skje får campingen sjansen til å få nye medlemmer som faktisk blir å bruke den. 

 

Spørsmålet mitt er om styret har noe informasjon om hva som skjer med plass 74 fremover. 

 

Mvh 

Siri Martinussen  

Vedtak: 

Styret tar orienteringen fra plasskomite til etterretning og ber plasskomiteen 

orientere Siri Martinussen om fremdrift og informasjon situasjon fra plasskomite. 

 

Sak ?? – 23 Eventuelt 

- Sende purring til Andøy installasjon, etterspørre oppdatert status. 

- Saksnummer vil bli oppdatert. 

 

 


